

supereal.

rented.



Lux.-Limpertsberg

apartment - 1 bedroom 64 m²

This sublime furnished and equipped one-bedroom apartment in the Limpertsberg has been rented!

Located on the 5th floor of a well-maintained building with an exceptional location, this high-end apartment offers complete comfort.

It features an entrance with built-in closets, a fully equipped kitchen open to a spacious living room filled with natural light, providing access to a stunning 19 sqm terrace. The sleeping area includes a bedroom with built-in wardrobes and an ensuite bathroom with a toilet, as well as a separate guest toilet for added convenience.

Additionally, the apartment includes a private cellar and access to a shared laundry room. A dedicated parking space is available for an additional fee of €160 per month.

Located in the heart of Limpertsberg, the apartment is just a few minutes away from the city center, public transportation, shops, restaurants, and parks. It's the perfect base for exploring all that Luxembourg has to offer, from its charming historic streets to its modern business districts.

If you need more information or an estimation of your property, don't hesitate to contact our super team! Supereal. Smart real estate services.

.....
Ce sublime appartement une chambre meublé et équipé dans le quartier de Limpertsberg a été loué !

Situé au 5ème étage d'un immeuble bien entretenu à a la localisation exceptionnelle, cet appartement haut de gamme offre tout le confort.

Il se compose d'une entrée avec placards, d'une cuisine équipée ouverte sur un spacieux salon baigné de lumière donnant accès à une superbe terrasse de 19 m², d'une chambre avec placards et d'une salle de bain attenante avec wc ainsi que d'un wc séparé.

En complément, vous bénéficiez d'une cave et d'un accès à une buanderie commune. Une place de parking est disponible moyennant un supplément de 160 € par mois.

Situé au coeur de Limpertsberg, l'appartement est à proximité directe du centre ville, des transports en commun, et de tous types de commerces, bars et restaurants.

Pour plus de renseignements ou une estimation de votre bien, n'hésitez pas à contacter notre super équipe ! Supereal. smart real estate services.

reference : r_wpm_22417 / year of construction : 2011 / cpe : bb

/ 1 bathroom(s)



rented.



supereal.

smart real estate services

+352 26 26 26 66

hello@supereal.lu

55 rue de la vallée

L-2661 Luxembourg